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Pan

Tadeusz Majewski
Przewodniczacy
Zarzadu Powiatu
w mIeJscu

Na IV sesji Rady Powiatu Inowroclawskiego 31 stycznia 2007 roku
zgloszono nastepujace interpelacje i zapytania:

Radna p. Agnieszka Szeliga zlozyla interpelacje na pismie, które stanowia
zalacznik nr l, nr 2 i nr 3 do niniejszego pisma.

Radny p. Longin Marciniak w imieniu mieszkanców i radnych Gminy
Gniewkowo interpelowal, aby ograniczyc predkosc do 50 km/h na drodze
powiatowej Szadlowice - Slonsko na odcinku ok. 800 m poczawszy od
Szadlowic lub tez przeniesc znak "koniec terenu zabudowanego" o te odleglosc.
Radny uzasadnial interpelacje tym, ze znajduje sie tam dziewiec domostw, a
samochody poruszajace sie tam z duza szybkoscia stwarzaja zagrozenie dla
pieszych, a w szczególnosci dla dzieci.

Radna p. Zyta Szumlanska wskazala na zle oznakowanie drogi na odcinku
Poznan - Inowroclaw. Drogowskazu z napisem Inowroclaw nie ma nie tylko od
samego Poznania, ale ani w Gnieznie, nie ma go równiez w Strzelnie. Pierwszy
kierunkowskaz znajduje sie na drodze Strzelno - Markowice. W zwiazku z
powyzszym p. radna prosila, aby zwrócic sie do Zarzadu Powiatu
Mogilenskiego i Gnieznienskiego o lepsze oznakowanie drogi z Poznania do
Inowroclawia. Jezeli wspomniana droga nie jest w zarzadzie wskazanych
powiatów, to nalezy sie w tej sprawie zwrócic do Krajowego Zarzadu Dróg.

Radny p. Andrzej Sieradzki poinformowal, ze w miejscowosci Sukowy zostala
zamknieta droga powiatowa, wskutek czego mieszkancy pozbawienie zostali
dojazdu do Strzelna. Interpelowal, aby jak najszybciej przeprowadzic procedury
niezbedne do podjecia robót budowlanych na tej drodze.

Radny p. Boleslaw Szulc powiedzial, ze wedlug informacji prasowych Pan
Starosta z upowaznienia Marszalka Województwa prowadzil konsultacje z
przedstawicielami gmin Powiatu Inowroclawskiego na temat propozycji i
wniosków w celu pozyskania srodków z Unii Europejskiej. Wsród zaproszonych
gosci nie wymieniono Prezydenta Miasta Inowroclawia. Radny zapytal, czy Pan
Prezydent w odpowiednim czasie i w stosowej formie byl zaproszony do udzialu



w tych konsultacjach, gdyz brak jego udzialu nie rokuje zbyt dobrze wspólpracy
Powiatu z Miastem.

Radny p. Mikolaj Bogdanowicz w imieniu Klubu Prawo i Sprawiedliwosc
zlozyl zapytania na pismie, które stanowia zalacznik nr 4 do niniej szego pisma.

Radny p. Jacek Nijak zapytal o aktualny stan prac remontowych w Muzeum im.
Jana Kasprowicza w Inowroclawiu tj. terminu zakonczenia prac
modernizacyjnych obiektu oraz terminu udostepnienia zwiedzajacym tego
obiektu.

Radny p. Pawel Czachor przedlozyl interpelacje, które stanowia zalacznik nr 5,
nr 6 i nr 7 do niniejszego pisma.

Radna p. Krystyna Mrugaiska interpelowala w sprawie dróg. Poniewaz w
zakresie inwestycji w powiatowym systemie drogowym na lata 2007 - 2009 nie
ma zadnej informacji na temat przebudowy dróg powiatowych w Gniewkowie i
w Gminie Gniewkowo zapytala w imieniu mieszkanców o remont drogi Klepary
- Zagajewice. Poinformowala, ze czesc tej drogi (podobno kilkaset metrów)
pokryta jest szlaka, a czesc wapnem drogowym. Poinformowala równiez, ze
cztery lata temu zaczeto remont drogi Lipie - Modliborzyce, a od dwóch lat nic
sie tam nie dzieje. Nastepna sprawa to droga Murzynko - Zyroslawice, na której
jest podobny problem. Pani radna zapytala, kiedy te niewielkie odcinki dróg
beda zmodernizowane.

Przewodniczacy Rady Powiatu p. Piotr Czarnolewski nawiazal do odbytego
zebrania komitetu mieszkanców Osiedla Rabin II, podczas którego radny Rady
Miejskiej p. Mariusz Kubicki wskazal na pilna potrzebe przebudowy przystanku
autobusów MPK przy Alei Wojska Polskiego (na wysokosci skrzyzowania z
ul. Emilii Plater). Pan Piotr Czarnolewski nawiazal do tamtej wypowiedzi i
uznal, ze brak zatoczki na wskazanym przystanku stanowi zagrozenie dla
pieszych. WIw prosil Zarzad Powiatu o wnikliwe przyjrzenie sie tej waznej
sprawie i uzasadnial, ze najprostszym rozwiazaniem problemu bylaby wlasnie
budowa zatoczki we wspomnianym miej scu. Jako rozwiazanie alternatywne 
tak uwaza p. Przewodniczacy - byloby przeniesienie przystanku w inne miejsce
lub zwiekszenie bezpieczenstwa za pomoca odpowiedniego oznakowania
drogowego.
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Prosze rozpatrzyc zgloszone interpelacje
postanowien § 19 Statutu Powiatu Inowroclawskiego.
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zapytania w mysl


